
Styrelsemöte IFK Lit 18-01-30 

 
Plats: Gamla kommunalhuset 

Datum: 2018-01-30 

 

Närvarande: Lars Björk, Peter Engman, Lena Danielsson, Anders Dillner, Cecilia Håkansson 

och Emma Tyrebo 

 

§ 1 Ordf öppnar mötet 

 

§ 2 Till ordf  Lars Björk, sekreterare Lena Danielsson, justerare Peter Engman 

 

§ 3 Dagordningen godkännes 

 

§ 4 Föregående protokoll läggs till handlingarna 

 

§ 5 Ekonomisk rapport 

- Emma redovisar ett preliminärt bokslut med ett + resultat på drygt 8.000:-. Emma har 

kontaktat dem som inte hade betalat in pengarna från försäljning av lotterna och har fått in en 

del av pengarna. Det saknas dock troligen fortfarande några tusen kronor vilket Lars ska 

kontrollera. Det finns även en del obetalda medlemsavgifter från 2017 som ska faktureras. 

Detta innebär att resultatet kommer att justeras. 

 

§ 6 Inkomna mail/skrivelser 

- Inget inkommet 

 

§ 7 Rapport fotboll 

- Det finns i dagsläget 7 lag; 11/12 blandat, 09/10 blandat, 06/08 tjejer, 08 killar, 06/07 killar, 

04/05 killar och 04/05 tjejer. Alla tränare skall påminnas om att söka LOK-stöd. 

 

- Tjejer 04/05 har påbörjat sitt samarbete med HSK. Laget var på upptaktsläger i Häggenås 

förra helgen. Totalt finns 21 tjejer vilket är lovande inför kommande säsong.  

 

§ 8 Innebandy 

- Har 1 lag med -08:or. De har fått sponsring från Länsförsäkringar. De har sammandrag i 

Häggenås 11/2. 

 

§ 9 Hårkvallen 

Inget särskilt idag. 

 

§ 10 Övriga frågor 

- Protokoll 

Lena ska maila alla protokoll till Christer Jonsson så lägger han in dem på laget.se 

 

- Inköp kläder och utrustning 

Då vi inte är nöjda med Intersport så har Lars varit i kontakt med XXL och väntar på att de 

ska höra av sig. Vi har fått en bonus från Intersport som vi ska använda men efter det avslutar 

vi samarbetet. 

 



- Klädbytardag ska planeras in. De spelare som inte får tag i ett passande träningsställ under 

den dagen, samt nya medlemmar som betalat medlemsavgiften och inte fått ställ, får köpa 

shorts, t-shirt och strumpor. 

 

- 100 årsjubileet   

Det blir inget stort firande då det saknas intresse för att ta tag i planering och arbete runt 

evenemanget. 

 

- Fotbollsplanen vid återvinningen - gräsklippning 

Gräsklipparen står hos Peter Engman på Bodavägen 16 B. Lista på vem som ska klippa gör 

Peter. 

 

- Idrottsforum 2018 

Lars deltog vid mötet den 29/1 som hade rubriken ”Vilka anläggningar ska kommunen bygga 

de kommande 5-20 åren?” Syftet med mötet skulle vara att presentera kommunens 

anläggningsprojekt och politiska prioriteringar samt att det skulle finnas tid för dialog, frågor 

och svar. De projekt som beskrevs låg alla inom Östersunds tätort, inga aktuella planer 

presenterades för landsbygden. Någon egentlig dialog fördes dock inte utan de informerade 

om sin nya strategi. De frågor som bl a ställdes till Karin Thomasson fick inga svar. Alla 

idrottsföreningar kommer få en enkät att besvara och skicka in som underlag till deras 

fortsatta arbete. 

 

§ 11 Nästa möte  

Nästa möte 19/3 2018 kl 18.30 som förmöte inför årsmötet 

Årsmöte boka sin till 26/3 kl 19.00. Lars lägger ut det på facebookgruppen i god tid. 

 

§ 11 Ordf avslutar mötet 

 

 

 

 

 

_______________________________  ________________________________ 

Ordförande Lars Björk   Sekreterare Lena Danielsson 

 

 

 

_________________________________ 

Justerare Peter Engman 


